
                                    

                                                 Zápis č.j.  05/2022 

z ustavujícího veřejného zasedání zastupitelstva obce Prosečné konaného 
19. 10. 2022 od 18.oo hod. v Kulturním domě Prosečné, čp. 24 

 
Program jednání: 

1.   Zahájení 
2.   Složení slibu členů zastupitelstva  
3.   Určení návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele (§ 95 odst. 1 zák.) 
4.   Volba starosty a místostarosty 

     a) určení počtu místostarostů 
     b) určení funkcí, které budou vykonávány jako dlouhodobě uvolněné (§ 71 zák.) 
     c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 
     d) volba starosty 
     e) volba místostarosty   

5.    Zřízení finančního a kontrolního výboru 
     a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
     b) volba předsedy finančního výboru 
     c) volba předsedy kontrolního výboru 
     d) volba členů finančního výboru 
     e) volba členů kontrolního výboru 

6.    Rozhodnutí o odměnách za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 zákona) 
7.    Diskuse 
8.    Usnesení 
9.    Závěr 

    
1. Zahájení   
     Předsedající dosavadní starosta Bachtík, přivítal přítomné a zahájil ustavující veřejné zasedání v 18:00 h. 
     Přítomno:  Všech 9 zvolených zastupitelů obce  
        za NEZÁVISLÍ (NEZ): Miroslava Abrahamová, Jiří Novák, Mgr. Veronika Popelková, Bc. Aleš Tomanica, 
                                 Pavel Zeman 
        za PRAVÉ PROSEČNÉ (PP): Jan Basař, Bc. Lucie Koderičová, Josef Středa, Ing. Lucie Wesková 
     Jednání přihlíží cca 50 občanů. 
     Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích v platném znění, konalo do 15ti dnů ode dne uplynutí lhůty pro podání návrhů soudu 
na neplatnost voleb nebo hlasování. Tato lhůta uplynula 7. 10. 2022. Žádný návrh soudu týkající se voleb v obci 
Prosečné nebyl podán. Informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích byla na úřední desce OÚ Prosečné zveřejněna v souladu s citovaným zákonem po dobu nejméně 7 dní a 
to od 10. 10. 2022. Současně byla zveřejněna v elektronické podobě.  
     Ustavujícímu zasedání je přítomno všech 9 nově zvolených zastupitelů a je tudíž usnášeníschopné. 
 
2. Složení slibu zastupitele 
     Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích v platném znění, vyzval přítomné 
zastupitele ke složení slibu. Upozornil zastupitele, že podle § 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí, má odmítnutí složení slibu nebo jeho složení s výhradami, za následek zánik jejich 
mandátů.  Po té slib nahlas přečetl a vyzval jednotlivé zastupitele k vyřčení slova „slibuji“ a podpisu 
přiloženého archu. Všichni přítomní zastupitelé slib složili.  
 
 

OBEC  PROSEČNÉ  



3. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu  
      Zápis:  Bachtík  
      Ověřovatelé zápisu: ing. Wesková, Zeman     
      Návrhová komise: Basař, Novák 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0    
 
4. Schválení programu 
      Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům  
      zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu nebyly vzneseny  
      návrhy na doplnění. Program byl schválen. 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0       
 
5. Volba starosty a místostarosty  

                            a) určení počtu místostarostů – z. Novákem byl předložen návrh na volbu dvou místostarostů. 
           Jiný návrh nebyl podán. 
       Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0      
 
       b) určení funkcí, které budou zastupitelé vykonávat jako dlouhodobě uvolnění (§71 zákona o obcích) 
           Návrh: z. Novák navrhuje dosavadní praxi, tj. zast. dlouhodobě uvolněn pro výkon funkce starosty.   
                                                         Ostatní funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako neuvolnění.  
           Návrh: z. Basař navrhuje, aby i starosta byl neuvolněn, neboť má dva místostarosty a o práci se podělí. 
 
       Hlasování o 1. návrhu z. Nováka: pro 5, proti 4(Basař, Bc. Koderiřová, Středa, Ing. Wesková), zdržel se 0     
            Návrh z. Nováka, aby byl zastupitel dlouhodobě uvolněn pro výkon funkce starosty byl SCHVÁLEN. 
            O návrhu z. Basaře proto již nebylo hlasováno. 
 
       c) určení způsobu hlasování – návrh: z. Abrahamová navrhuje ve shodě s ostatními zastupiteli, aby  
           starosta i místostarosta, jakož i předsedové a členové finančního a kontrolního výboru budou voleni 
           veřejným hlasováním. Jiný návrh tak nebyl podán. 
       Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0     
 
           Předsedající seznámil přítomné s volebním pořádkem při následující volbě kandidátů na funkce         
         starosty, místostarosty, předsedů a členů finančního a kontrolního výboru. O jednotlivých kandidátech   
         bude hlasováno v pořadí, v jakém byl podán návrh. Po platném zvolení kandidáta do funkce již nebude   
         v hlasování o dalších kandidátech na tuto funkci pokračováno. Před samotným hlasováním o   
         navržených kandidátech bude dán přítomným prostor k vyjádření se k navrženým kandidátům. 
 
       d) volba starosty – Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci starosty.  
          1. Na funkci starostky byla z. Novákem za NEZ navržena p. Miroslava Abrahamová.  
          2. Protinávrh z. Bc. Koderičové za PP, aby funkci starostky vykonávala ing. Wesková.  
          Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
 
          Z řad občanů se ozývají nesouhlasy s návrhem za NEZ s tím, zda by se nemělo přihlížet k počtu hlasů.  
          Reagoval z. Novák a vysvětlil volební systém pro volbu starosty, kterého volí zastupitelstvo.  
          Konstatoval, že p. Abrahamová je erudovaná a pro výkon starosty má všechny předpoklady a má plnou  
          podporu NEZ. Přítomní občané p. Máslová a ing. Máslo – připadá nám to, jako připravené předem, p.  
          Abrahamová měla nejméně hlasů, jaký tedy má mandát? Proč není starostou p. Novák, když byl na  
          kandidátce NEZ č. 1, spousta lidí vás proto volila. Systém volby starosty chápeme, jen jsme si  
          k tomu chtěli něco říci, uvedli manželé Máslovi. Zast. Basař – jsme pyšni na kandidáta za PP a od  
          počátku bylo jasné, kdo je za PP kandidátem na starostu. Zast. Novák – s PP proběhla minulý týden  
          pracovní schůzka, kde jsme hovořili o spolupráci, o tom, že shoda je o kompromisech obou  
          zúčastněných stran a PP bylo s návrhem za NEZ obeznámeno. Zast. Středa – o kandidátce na starostku  



          za NEZ jsme byli na schůzce pouze informováni. Zast. Novák poznamenal, že toto je právo vítěze voleb.  
          Zast. Basař dále uvedl, že je třeba scházet se častěji na pracovních schůzkách, kde se záměry a projekty  
          řádně prodiskutují, aby se neřešily na poslední chvíli. P. Bachtíková - hovoří k občanům, že je třeba  
          chodit na zasedání zastupitelstva průběžně, aby znali všechny projednávané záležitosti a souvislosti…  
          ne jen na ustavující zasedání a pak další 4 roky sem chodí pár lidí. Za pravdu ji dal p. Bajer. 
          Předsedající nechal hlasovat o návrzích. 
           
          Návrh 1. na funkci starostky navržena: p. Miroslava Abrahamová   
       Hlasování: pro 5, proti 4(Basař, Koderiřová, Středa, Wesková), zdržel se 0     
          

p. Miroslava Abrahamová byla platně zvolena do funkce starostky obce 
       
        o Návrhu 2. již nebylo hlasováno 
 
        Dosavadní starosta J. Bachtík poblahopřál nově zvolené starostce p. Abrahamové ke zvolení  
        a předává jí další řízení dnešního jednání  
 
       e) volba místostarosty – Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci  
          1.místostarosty. Návrh: Na funkci 1. místostarosty byl z. Zemanem za NEZ navržen Jiří Novák  
          Další kandidáti nebyli navrženi. 
          Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
          Zastupitelka ing. Wesková (PP) podpořila návrh na funkci 1. místostarosty, neboť pan Novák  
          obdržel nejvíce volebních hlasů, uvedla. 
 
          Předsedající nechala hlasovat o navrženém kandidátovi. 
            
          Návrh:   p. Jiří Novák   
       Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0     
 

p. Jiří Novák byl platně zvolen do funkce 1. místostarosty obce 
         
          Návrh: Na funkci 2. místostarosty byla z. Basařem za PP navržena ing. Lucie Wesková  
          Další kandidáti nebyli navrženi. 
          Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
          Zastupitel Novák k návrhu uvedl, že snahou nového zastupitelstva je využít zkušeností kandidátky ing.  
          Weskové s poskytováním a administrací dotačních výzev pro obec. Dále uvedl, že pro obec nebude  
          funkce 2. místostarosty finančně zatěžující, neboť bude navrhována, z dosavadní praxe, pouze  
          symbolická odměna. 
 
          Předsedající nechala hlasovat o navržené kandidátce. 
            
          Návrh:   ing. Lucie Wesková   
       Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Wesková)     
 

ing. Lucie Wesková byla platně zvolena do funkce 2. místostarosty obce 
 
 6. Zřízení finančního a kontrolního výboru 
       Předsedající úvodem tohoto bodu informovala o povinnosti zřídit finanční a kontrolní výbor [ §117 odst.  
       2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích], neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva 
       zaniklo spolu se zánikem původního zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí 
       být lichý (§ 117 odst. 3 zákona o obcích), přičemž finanční a kontrolní výbor musí mít nejméně tři členy 
       (§119 odst. 1 zákona o obcích). Členy výboru mohou být členové zastupitelstva i jiné osoby, pouze 



        
        
 
       předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva (§ 117 odst. 4 zákona o obcích). Členy kontrolního 
       nebo finančního výboru nemůže být starosta, místostarosta, tajemník obecního úřadu ani osoby 
       zabezpečující rozpočtové a účetní práce na obecním úřadu (§ 119 odst. 1 zákona o obcích).  
       NÁVRHY 
       Předsedající: aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, přičemž každý z nich bude mít tři  
       členy. Jiný návrh podán nebyl. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 
       sdělit své stanovisko.  

                           
       a) určení počtu členů výborů – návrh: výbory budou tříčlenné (vč. předsedy) 
       Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0      
 
       b) volba předsedy finančního výboru – Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů.     
            Na funkci předsedy finančního výboru byl z. Weskovou (PP) navržen p. Josef Středa 
            Další kandidáti nebyli navrženi.  
            Návrh: Josef Středa  -  byl platně zvolen předsedou finančního výboru 
        Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Středa)     
             
        c) volba předsedy kontrolního výboru- Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů.  
            Zastupitel Novák (NEZ) navrhuje kandidáta Bc. Aleše Tomanicu  
            Další kandidáti nebyli navrženi. 
            Návrh: Bc. Aleš Tomanica   -   byl platně zvolen předsedou kontrolního výboru   
        Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Tomanica)  
             
        d) volba členů finančního výboru – Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů. 
             Zastupitelka ing. Wesková (PP) navrhuje za členy fin. výboru Bc.Koderičovou a Mgr.Popelkovou  
                                                                 
            O jednotlivých kandidátech bylo hlasováno v pořadí, v jakém byl podán návrh. 
            Návrh:  Bc. Lucie Koderičová  -  byla zvolena členem finančního výboru   
        Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Koderičová) 
                      
            Návrh: Mgr. Veronika Popelková  -  byla zvolena členem finančního výboru 
        Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Popelková) 
                                                              
        e) volba členů kontrolního výboru – Předsedající vyzvala členy zastupitelstva k podávání návrhů. 
            Zastupitel Bc. Tomanica (NEZ) navrhuje za členy kontrol. výboru z. Basaře a Zemana 
            O jednotlivých kandidátech bylo hlasováno v pořadí, v jakém byl podán návrh. 
       
            Návrh:  Jan Basař  -  byl zvolena členem kontrolního výboru   
        Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Basař) 
                      
            Návrh: Pavel Zeman  -  byl zvolen členem kontrolního výboru 
        Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Zeman) 
 

   7.  Rozhodnutí o odměnách za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstva 
     Starostka seznámila zastupitele, že dle § 72 zákona o obcích může být neuvolněným členům 
     zastupitelstva poskytnuta odměna za výkon jejich funkce do max. výše, jíž určuje prováděcí 
     předpis - Příloha k nařízení vlády č. 318/2017 Sb., která byla zastupitelům poskytnuta. Starostka otevřela  
     k bodu jednání rozpravu, z níž vzešly následující návrhy, o kterých bylo následně hlasováno. 
     Zastupitel Novák navrhl, aby odměny byly v přibližné výši, jako v minulém volebním období.  



 
       
 
 
      Návrh z. Nováka: Místostarosta:       2500,- Kč/měs. hrubého  -   návrh byl schválen 
      (Při souběhu výkonu funkcí člena zast. a místostarosty (§77 odst. 3 písm. b/ zákona č 128/2000 Sb.,)  
      náleží neuvolněnému členovi zastupitelstva obce měsíční odměna podle funkce, za kterou je poskytnuta 
      odměna vyšší (pouze odměna místostarosty))                                   
    Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1(Wesková) 
 
      Návrh z. Nováka: Předseda výboru:      0 Kč (pouze odměna jako člen zastupitelstva)  -   návrh schválen 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0  
   
      Návrh z. Nováka: Člen výboru:               0 Kč (pouze odměna jako člen zastupitelstva)    -   návrh schválen 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se  0  
 
      Návrh z. Nováka: Člen zastupitelstva:  500,- Kč/měs,  hrubého  -  návrh byl schválen 
      (Zast. Novák svůj návrh zdůvodnil jako motivační částka pro zapojení se zastupitelů) 
    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 2(Koderičová, Zeman) 
           
8. Od kdy budou odměny poskytovány. 
      Předsedající navrhla poskytnutí odměny místostarostům ode dne zvolení tj. počínaje 20. 10. 2022,  
      ostatním zastupitelům od 1. 11. 2022. Jiný návrh nebyl podán. 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0    
 
8. Diskuse 
- z.Novák - znovu poděkoval dosavadnímu starostovi J. Bachtíkovi za dvacetiletou práci pro obec, kdy v r. 
2002 přebíral obec s dluhem cca 15 mil. korun, i za dosavadní spolupráci. Spolu s nově zvolenou starostkou 
předali bývalému starostovi věcný dar.  
- p.Bajer Jaroslav– popřál novému zastupitelstvu dobrou spolupráci, nabádal k nehraní si na opozici, ale ke 
komunikaci. 
- z.Novák – věří ve fungující komunikaci, máme smluveny častější pracovní schůzky k prodiskutování 
záležitostí předem a čas ukáže, zda to bude fungovat, uvedl Novák. 
- p. Máslová Petra – slibuji novému zastupitelstvu, že budeme na zasedání chodit. Budeme se na vás obracet 
s náměty a nápady. – z.Novák – náměty prosím dopředu na OÚ, ne až na zasedání. 
- z.Zeman – budeme rádi, když občané budou na zasedání chodit. 
- z.Wesková – prac. schůzky dopředu před jednáním VZZO k seznámení se s problémy, veřejná zasedání 
častěji tj. 1x měsíčně, což je dobrá praxe i z okolních obcí. Chceme pracovat pro lidi. Děkujeme za hlasy, 
které jste nám dali, dozrály jsme, s Luckou Koderičovou, do věku, kdy chceme pro obec něco dělat. 
- z.Novák – upřesnil, že zasedání bude až bude-li co schvalovat, pracovní schůzky budou 1x měs.  
- p.Máslová Petra – neznám p. Abrahamovou, může se nám představit? –p.Abrahamová – profesní 
představení se. 
- z.Koderičová – k z.Abrahamové …můžete nám říct, proč jste kandidovala na funkci starostky?  
- z.Abrahamová (pozn. starostka) - chci, aby obec spolupracovala. 
- z.Koderičová – k z.Abrahamové …jak chcete obec reprezentovat? 
- z.Novák – ohradil se proti tónu, jakým se předchozí diskutující dotazují starostky Abrahamové. Připadá mi 
to jako grilování a to nemám rád, konstatoval Novák. Přejděme k věcným tématům, vyzval přítomné Novák. 
– Reagují p. Máslová a z.Koderičová – ohradily se proti „grilování“, že se ptají v dobrém úmyslu. 
- z.Zeman – soustřeďme se na tři velké projekty, které před námi jsou, to je bývalá škola, rekonstrukce školky 
a nový most u kostela. 
- p.Bošelová – proč se ještě projekty nedotáhly? Žádalo se o dotace? 



- p.Kalenský Jaroslav – co budete dělat s místností nad MŠ, je k ničemu. Reaguje z.Novák – nad MŠ cvičí ženy 
jógu a je připravena k dispozici pro MŠ, jako ložnice. 
- z.Zeman – naší snahou je stávající majetek obce postupně zhodnotit. 
- p.Kalenský Jaroslav – se školou proděláte kalhoty, střecha je na kompletní výměnu. Reaguje z. Tomanica – 
vše řeší schválená projektová dokumentace adaptace školy na byty pro seniory. 
- z.Basař – žádá přítomné, ať se do diskuse hlásí postupně a nepřekřikují se.  
- p.Bachtíková Ondřejka – popřála novému zastupitelstvu a zejména nové starostce hodně sil. 
- z.Novák – naší snahou bude obnovení drobných akcí v KD, pro děti, důchodce a ostatní občany, tak, jak 
tomu bylo před tím, než nám tyto aktivity utnul Covid. Věřím, že to znovu rozjedeme. 
- z.Wesková – prioritou teď je MŠ 
- ing.Máslo Jar. – od ředitelky MŠ vím, že je potřeba navýšit kapacitu MŠ, řeší se to v projektu?  
- reaguje z.Zeman – a proč o tom nevíme? Slyším to teď poprvé o rekonstrukci a zadání PD se jedná od jara. 
- p.Böhmová (pozn. účetní obce) – paní ředitelka MŠ s OÚ už tři roky nekomunikuje, na úřad vůbec nechodí. 
- p. Bc.Šubrtová (pozn. ředitelka MŠ) – je pravda, že na OÚ nechodím, píšu dopisy a informuji písemně. 
Plíseň v MŠ hygiena nikdy neřešila, ke komunikaci s úřadem jsem nebyla vyzvána. Na Veřejná zasedání 
nechodím, protože práce s dětmi je náročná, uvedla p. ředitelka. 
- p.Böhmová – komunikace nefunguje od doby, kdy jsme chtěli po nuceném covidovém uzavření MŠ, 
zorganizovat pro děti MŠ „příměstský tábor“, aby rodiče mohli nastoupit do zaměstnání, protože MŠ 
následně nastoupila dovolenou. 
- z.Basař – OÚ a MŠ je stejný barák, dalo se předpokládat, že když je plíseň na OÚ, bude i v MŠ. 
Rekonstrukce MŠ je velký projekt, vyžaduje společné jednání zastupitelé + MŠ + projektant, OÚ bude třeba 
přesunout, nějak uspořádat obecní instituce.  
- starostka – na projektu se už pracuje, schůzku jste mohli kdykoli iniciovat (k z. Basařovi) 
- z.Zeman – dnes jsem poprvé slyšel, že je školka malá, s rekonstrukcí se spěchá, protože děti není kam 
přemístit. – Reaguje z.Basař – navrhoval jsem to už před 4 lety, Obecní úřad, Poštu i obchod potravin 
přestěhovat do současné hasičárny čp. 35, uvedl. – Reaguje z.Novák – rozsah rekonstrukce čp. 37 se 
současnou dispozicí , tj. OÚ i MŠ byl projednáván a schválen na zasedání, a i z.Basař byl u toho, nechápu tak 
jeho dnešní vystoupení. 
- p.Bajer Jar. – máte jen jeden balík peněz, udělejte jen to co musíte. – Reaguje z.Wesková – proto budeme 
mít pracovní schůzky. – p.Bajer Jar. Reaguje na příspěvek z.Basaře - ani nový OÚ v hasičárně neuděláte bez 
peněz, uvědomte si, že máte opravovat most u kostela. Reaguje z.Basař – přesouvat OÚ zpět do 
zrekonstruovaného čp. 37 je chyba. 
- z.Novák – uvědomme si, že KD jako náhradní prostor pro děti MŠ v době rekonstrukce je problém, 
vyžadovalo by to rekolaudaci KD na předškolní zařízení se vším všudy.  
- z.Koderičová – MŠ je potřeba, když už bude rekonstrukce, tak celý objekt pro MŠ. – Reaguje z.Zeman – 
projektová dokumentace s původním zadáním je již rozpracovaná. – Reaguje z.Koderičová – je ještě potřeba 
se na tím zamyslet. 
- p.Bachtíková Ondř. (k ředitelce MŠ) - spolupráce až donedávna přeci fungovala dobře a stav v MŠ se 
průběžně řešil, není pravda, že by se nic nedělalo. 
- z.Zeman – v MŠ se před asi dvěma lety instalovalo zařízení na odvlhčování Drypol a snad i funguje. Přesto 
bylo na jaře na základě stavu rozhodnuto o rekonstrukci. Stav se průběžně řešil i před tím, dělaly se 
obezdívky, izolovaly se podlahy. 
- p.Kytnar Pavel – bude konkurz na dodavatele? - Reaguje z.Zeman – ano, jedná se o veřejnou zakázku. 
- p.Kalenský Jar. – proč nepřesunete školku do bývalé školy? – Reaguje z.Zeman – protože nemáme objekt 
pro důchodce. 
- z.Novák – poděkoval diskutujícím za náměty. 
- z.Wesková (k odstupujícímu starostovi) – v jaké fázi je PD na rekonstrukci MŠ? – Reaguje odstupující  
starosta – v jaké fázi je momentálně PD rekonstrukce čp. 37 nevím, s dodavatelem PD p. Zmátlíkovou je 
podepsána smlouva o dílo s termínem dodání staveb. povolení květen 2023. – Reaguje z. Tomanica – pokud 
máme nové informace, znamenalo by to novou PD.  
 
 



 
 
- z.Novák – na řešení těchto záležitostí máme prostor na pracovních schůzkách. 
- Bc.Šubrtová – budu ráda, když mě přizvete. Potřeba větších prostor pro MŠ je dnes novinka, máme 
možnost rozdělit děti do dvou menších skupin, ale nemáme prostor. 
- p.Böhmová – kam tedy chcete přestěhovat OÚ a Poštu? Potřebujeme i jiné prostory, třeba archiv atd. 
- z.Koderičová – přece není nutné držet čp.35 jen pro hasiče, úřad by se tam dal vhodně zakomponovat, 
hasičům na jejich kafíčko na sběrném dvoře stačí stůl a prostor pro jejich tahy není třeba, máme kulturák 
- Bc.Šubrtová – i MŠ potřebuje archiv a zaměstnanci MŠ šatnu. – Reaguje starostka – i toto lze řešit na prac. 
schůzkách.  
 
 
 
                            Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání ve 20:00  h 
 
 
 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 24.10.2022 
Zapsal: Bachtík                                                              Ověřili:  Ing. Lucie Wesková 
                                                                                                          
 
 
            Pavel Zeman 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

                         
 

USTAVUJÍCÍ VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ ZO 
 

 
 

U S N E S E N Í  č. j.  05/2022 
 

z ustavujícího veřejného zasedání zastupitelstva obce Prosečné  
konaného dne 19. 10. 2022 od 18.oo h v zasedací místnosti OÚ Prosečné. 

 
 
Zastupitelstvo Obce Prosečné:                                                
1. Schvaluje:  1.  Zastupitelstvo obce Prosečné schvaluje následující program ustavujícího zasedání: 

I) Volba starosty a místostarosty 
• určení počtu místostarostů 
• určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako 
  dlouhodobě uvolnění (§ 71 zákona o obcích) 
• určení způsobu volby starosty a místostarosty 
• volba starosty 
• volba místostarosty 

II) Zřízení finančního a kontrolního výboru 
• určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
• volba předsedy finančního výboru 
• volba předsedy kontrolního výboru 
• volba členů finančního výboru 
• volba členů kontrolního výboru 

III) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
      (§ 72 zákona o obcích) 
IV) Diskuse     

                            pro  9,  proti  0,  zdržel se  0, 
 
                        2. Návrhovou komisi ve složení: Basař, Novák  
                          a ověřovatele zápisu ve složení:  ing. Wesková, Zeman                
                          Zápisem pověřen Bachtík  
                            pro  9,   proti   0,  zdržel se  0, 
 
                        3. Starosta a místostarosta, jakož i předsedové a členové finančního a kontrolního 
                            výboru budou voleni veřejným hlasováním 
                            pro  9,   proti   0,  zdržel se  0, 
                         
2. Volba starosty a místostarosty:           
                        1. Zastupitelstvo obce Prosečné schvaluje volení dvou místostarostů 
                            pro  9,   proti   0,  zdržel se  0, 
 
                        2. Zastupitelstvo obce Prosečné v souladu s §84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že   
                            pro výkon funkce starosty obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn. 
                            Ostatní funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako neuvolnění. 
                            pro  5,   proti   4(Basař, Koderiřová, Středa, Wesková),  zdržel se   0, 

                                  OBEC  PROSEČNÉ 

                                                  Prosečné čp. 37, 543 73,  
 

 



 
                         
 
                        3. Zastupitelstvo obce Prosečné volí starostkou obce Prosečné p. Miroslavu Abrahamovou.                             
                            (nar. 09.07.1975, bytem Prosečné čp. 107) a to dnešním dnem 
                            pro 5,  proti 4(Basař, Koderiřová, Středa, Wesková),  zdržel se 0 
                               
                        4. Zastupitelstvo obce Prosečné volí 1. místostarostou obce Prosečné p. Jiřího Nováka 
                            (nar. 24.03.1975, bytem Prosečné čp. 20) a to dnešním dnem 
                            pro  9, proti   0, zdržel se  0, 
 
                         5. Zastupitelstvo obce Prosečné volí 2. místostarostou obce Prosečné ing. Lucii Weskovou 
                            (nar. 18.09.1992, bytem Prosečné čp. 162) a to dnešním dnem 
                            pro  8, proti   0, zdržel se 1(Wesková), 
 
 
 
3. Zřízení finančního a kontrolního výbory: 
                   1. Zastupitelstvo obce Prosečné zřizuje finanční a kontrolní výbor.  
                             Oba výbory budou tříčlenné  
                            pro  9,   proti  0,  zdržel se  0, 
 
                         2. Zastupitelstvo obce Prosečné volí předsedou finančního výboru p. Josefa Středu 
                        pro  8,   proti  0,  zdržel se  1 (Středa), 
 
                         3. Zastupitelstvo obce Prosečné volí předsedou kontrolního výboru Bc. Aleše Tomanicu 
                        pro  8,   proti  0,  zdržel se  1(Tomanica),  
 
                         4.  Zastupitelstvo obce Prosečné volí členy finančního výboru  
                               Bc.Koderičová Lucie                pro  8, proti  0,  zdržel se  1(Koderičová),  
                               Mgr. Popelková Veronika       pro  8, proti  0,  zdržel se  1(Popelková),       
  
                         5.  Zastupitelstvo obce Prosečné volí členy kontrolního výboru  
                               p. Basař Jan                        pro  8, proti  0, zdržel se  1(Basař),                               
                               p. Zeman Pavel             pro  8, proti  0, zdržel se  1(Zeman),  
                               
 
4. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva: 
                          1. Zastupitelstvo obce Prosečné v souladu s § 72 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích 
                              stanoví odměnu za výkon funkce místostarosty jako neuvolněného člena zastupitelstva 
                              obce ve výši 2500,- Kč měsíčně. Zastupitelstvo obce Prosečné dále stanoví, že při souběhu  
                              výkonu funkcí člena zastupitelstva a místostarosty (§77 odst. 3 písm. b/ zákona  
                              č.128/2000 Sb.) se odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva obce poskytne pouze za   
                              výkon funkce, za niž podle rozhodnutí zastupitelstva náleží nejvyšší odměna. tj. odměna   
                              za funkci místostarosty. 
                            pro  8,   proti  0,  zdržel se  1(Wesková),  
 
                         2. Zastupitelstvo obce Prosečné v souladu s § 72 a §84 odst.2 písm. n) zákona o obcích 
                             stanoví odměnu za výkon funkce předsedy výboru zastupitelstva obce ve výši 
                             0,- Kč měsíčně. Odměna bude poskytována pouze v souladu s čl. 4.4. usnesení 
                            pro  9,   proti   0,  zdržel se  0,   
 



                          
 
 
                         3. Zastupitelstvo obce Prosečné v souladu s § 72 a §84 odst.2 písm. n) zákona o obcích 
                             stanoví odměnu za výkon funkce člena výboru zastupitelstva obce ve výši  
                             0,-Kč měsíčně. Odměna bude poskytována pouze v souladu s čl. 4.4. usnesení 
                            pro  9,   proti   0,  zdržel se  0,   
                         
             4. Zastupitelstvo obce Prosečné v souladu s § 72 a §84 odst.2 písm. n) zákona o obcích 
                             stanoví odměnu za výkon funkce neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 
                             500,-Kč měsíčně.  
                            pro  7,  proti  0,  zdržel se  2(Koderičová, Zeman),  
 
  5. Zastupitelstvo obce Prosečné stanovuje poskytnutí odměny 
                              - místostarostovi ode dne zvolení tj. od 20. 10. 2022,  
                              - ostatním zastupitelům od 1. 11. 2022. 
    pro  9,   proti   0,  zdržel se  0,   
 
 
5. Bere na vědomí:              Složení slibu všemi členy zastupitelstva obce Prosečné 
 
                                                  
       
 
 
 
………………………………..                                                                                           …………………………………. 
          starosta                                                                                                                                            místostarosta     
                       


